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DORPSRAAD AMERICA 
p/a L. Reintjes   

Kerkbosweg 21 
5966 NP America 

Tel.: 06-46786127  
info@dorpsraadamerica.nl 

Verslag Vergadering Dorpsraad America,  d.d. 21-02-2024 
 

 

Aanwezige leden: Marco Hesp, Lisa Reintjes, Patty Schurink, 
Hay Engels, Peter van Berlo  

Adviseurs: Hay Mulders, Mariet Roelofs, Frenk Peters  
Gasten: Geert Vogelzangs 

Afwezig m.k.: Ellen Jacobs,  
Afwezig z.k.: Luuk Haegens  
Notulist: Lisa Reintjes 

Nr Onderwerp/besluit Actie Wie Gereed V 

1 Kermis jubileum Nadenken om hier iets mee te 
doen 

Allen 30-05-24  

2 AED beleid Status nagaan Lisa 20-03-24  

3 Lampen turfsteker/kerk Melden gemeente Lisa 20-03-24  

4 Opschoondag Aandacht/attentie nagaan Lisa 20-3-2024  

 
01. Opening en berichten van verhindering: 
Welkom allemaal bij deze dorpsraadvergadering, Patty opent de vergadering in verband met 

afwezigheid van Marco. Marco is eerst naar de Kermisvergadering en sluit later aan.  
Afmelding is binnen van Ellen.  

 
02 Mededelingen / Ingebrachte agendapunten: 
- Status Luiercontainer 

- Accommodatiebeleid  
 

03. Ingekomen en uitgaande stukken 
- Stand van zaken vernieuwen accommodatiebeleid  
- Overleg Kermisgids 

- Werkwijze Kermis 2024-2025 
- Vervolgavond “Hoe deal jij met drugs” 

- Korte verslaglegging Team Verkeer 
 
04. Notulen vorige vergadering 

In de notulen is een stukje opgenomen over 80 jaar bevrijding. Oud America en 4 mei Comité 
Dodenherdenking is samen één.  

 
05. Lopende zaken 
Luiercontainer 

Dit is opgelost. De gemeente plant een haag aan, dit gebeurt op korte termijn. Het 
Beukenhofje gaat samen met de buurt in overleg over het onderhoud.  

 
Verkeer 

Korte verslaglegging van het overleg waar Marco en Lisa geweest zijn is gedeeld. Hier kan 
iedereen kennis van nemen.  
 

Prioriteitsgelden geldautomaat 
Hierover contact gehad met de gemeente. De ingestuurde aanvraag was bij de gemeente 

over het hoofd gezien. Per 2024 is er een nieuwe werkwijze, waarbij aanvragen digitaal via de 
website kan. Lisa heeft met de gemeente afgesproken dat de aanvraag via de website wordt 
ingediend.   

 
Energiecoach  

Er was een georganiseerde bijeenkomst in het LaefHoês. Hay is daar geweest, maar hij was 
de enige. Op 8 Maart komt de energiecoach opnieuw in het LaefHoês van 15.00-17.00 uur, dit 
komt ook in Het Peelklokje te staan en op onze social media.  
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Wonen 
Er zijn momenteel geen nieuwe ontwikkelingen. Wel is er een overleg geweest met Henk Arts, 

er moet een geluidswal komen, een zogenaamde kokowall achter het bedrijf. De gemeente 
betaald deze, de verderde schutting betalen de aanwonenden en Henk Aarts.  
Er komt ook een appartementencomplex in het nieuwe woonplan. Dit ziet er positief uit. 

Het bestemminsplan is in procedure  geweest, zijn geen bezwaren gekomen. 5 maart zit de 
werkgroep opnieuw bij de gemeente.  

 
America Left 
- Peuterpop is gestart.  

Er is gevraagd of het in het najaar nog een keer gestart kan worden. Hier staat Marjolein 
positief tegenover.  

- Vacatures WLZ komen reacties op, boven verwachting zelfs.  
 
Verkeer  

De lamp boven de Turfstèker doet het nog niet, Lisa heeft ook geen reactie meer gehad. Ook 
bij de Kerk doen twee lampen het niet, gaat om twee lampen in de grond die de Kerk van 

vooraf verlichten. Lisa doet nog een poging om dit te melden.  
 
Spoor 

Prorail heeft op het rapport gereageerd, ze waren verbaasd over het krantenbericht. Ze 
hebben aangegeven dat ze een keer willen komen kijken. Contact gegevens zijn gedeeld. Het 

is nog even afwachten of er daadwerkelijk actie komt en anders moeten we zelf aan de bel 
trekken.  
Verhaal bij de gemeente/gemeenteraad ligt stil. In de laatste raadsvergadering is nog een 

motie ingediend, maar deze heeft het niet gehaald.  
 

Trillingsonderzoek Spoor 
Dit onderzoek loopt. Prorail is opdrachtgever aan onderzoeksbureau Witteveen en Bos, die dit 
onderzoek uitvoeren. 

De Inspectie voor de Leefomgeving en Transport heeft dit gezien en zij hebben Marco 
gevraagd of zij ergens een geijkte geluidsmeter met camera naast het spoor kunnen te 

zetten, zodat er nog nauwkeuriger gemeten kan worden en er nog meer data verzameld 
wordt. Een geschikte locatie voor deze apparatuur is inmiddels aangedragen. 

 
Dagwinkel 
Half maart komt geldmaat weer terug. PostNL punt is er alweer.  

Er ligt een enquête bij de kassa, waarin je terugkoppeling kunt geven op de winkel. Deze 
enquête wordt niet actief gedeeld, dit koppelt Hay terug met de evaluatie.  

 
Verfraaiing Aan de Brug 
Hay presenteert plan voor muurschildering Aan de Brug. Dit gebeurt in overleg met Wonen 

Limburg. Hier komt mogelijk een aanvraag voor prioriteitsgelden voor.  
Dit maakt dan onderdeel uit van het ommetje.  

 
Kermis 
Marco is bij het Kermisoverleg geweest. Nieuw Kermisbeleid is vandaag binnengekomen. 

Dorpen die willen mogen de Kermis gewoon door laten gaan zoals anders, dit onder 
verantwoordelijkheid van Bureau De Kermisgids. Indien wenselijk kunnen dorpen een subsidie 

krijgen om zelf een dorpsfeest te organiseren, dit bedrag is voor een volledige Kermis 
opzetten echter niet toereikend.  
Wens vanuit America is minimaal 1 extra attractie voor de oudere jeugd, hiervan is 

aangegeven dat dit niet gaat gebeuren. De reden hiervoor is kostentechnisch. Vanuit 
exploitanten voelt het als een morele verplichting om ook naar dorpen te gaan als ze in Horst, 

Sevenum en Grubbenvorst mogen staan. Stroom wordt door de gemeente betaald voor de 
dorpen.  
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De Kermis blijft nu, zoals het is. De extra activiteiten er rond omheen worden gewaardeerd. 

Zoals Marco begrepen heeft tijdens het overleg draait de Kermis in America redelijk. Er zijn 
dorpen waar het stukken minder is.  

Marco heeft de vraag neergelegd om mee te denken in 100 jaar Kermis America. Een mooi 
idee zou zijn, om iets nostalgisch te krijgen, vanuit Bureau De Kermisgids wordt dit lastig. 
Marco heeft ook de vraag elders neergelegd, waar hij nog over terug gebeld moet worden. 

Het promotiebudget blijft bestaan.  
Tip van Hay om eventueel dit jaar een draaiorgel aanvullend bij de Kermis te plaatsen op 

zondag.   
 
Balgooien 

Dit is verplaatst met twee weken vanwege de regen. Er komt nu nog een adres bij. Het 
verplaatsen was een lastige keuze, maar moesten een keuze maken en de knoop doorhakken.  

 
Opschoondag 
Opgaves druppelen binnen.  

Vanuit de gemeente wordt er weinig ruchtbaarheid aan gegeven. Gemeente mag hier meer 
aandacht aan besteden. Ook mag de gemeente hier best iets tegenoverstellen, voor Corona 

kregen deelnemers een kleine attentie in de vorm van iets lekkers voor bij de koffie, dit is 
hierna niet meer gebeurd. Lisa vraag bij de gemeente of er dit jaar wel weer iets is.    
 

Accommodatiebeleid 
Conclusie is dat niet zomaar 1 accommodatie weg kan vallen. Paar weken terug is er een 

gesprek met de gemeente geweest. De gemeente is bezig met een integraal huisvestingsplan 
voor scholen. America gaat daar ook in meedoen. Dit is een belangrijk punt om mee te 
nemen bij het accommodatiebeleid. De gemeente wil een krediet beschikbaar stellen van      

€ 50.000,00. Er wordt gezocht naar iemand om dit onderzoek te begeleiden.  
De Kerk kan niet meegenomen worden, omdat dit geen eigendom is van de gemeente, maar 

van het Bisdom.  
 
06. Rondvraag 

Marco: Gemeentelijk beleid AED nog iets bekend? Lisa gaat dit na.  
 

07. Sluiting 
De voorzitter sluit om 21.33 uur de vergadering.  

 


